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C.H.A.S.E.
C.H.A.S.E.的智能手機應用程式和網絡平台通過整合長者
的日常活動、跌倒檢測和追蹤生命體徵等功能 ，
徹底改變老年護理。
The smartphone app and web platform C.H.A.S.E. is revolutionizing elderly care by 

integrating daily activities, detecting falls and tracking vital signs.

全面護理管理 Comprehensive Nursing Management

我們以整合日常活動、跌倒檢測和追蹤生命體徵
提供全面的老年護理解決方案。
We provide comprehensive elderly care solutions by integrating daily 

activities, detecting falls and tracking vital signs.

支持社區參與 Supporting Community Engagement

我們支援地區康健中心、非政府組織和長者中心，
通過關鍵績效指標和報告生成工具，促進社區參
與和機構決策。
We support local health centers, non-governmental organizations, and 

elderly centers by promoting community engagement and institutional 

decision-making through key performance indicators and report 

generation tools.

Community Health Activity System Engine
社區健康活動系統

*一切內容僅供參考
*All contents are for reference only

手機應用程式部分界面 Part of the mobile app’s user interface



加強家庭聯繫 Strengthen Family Ties

我們讓長者與家人保持緊密聯繫，親人可以通過
實時更新和緊急通知，隨時參與護理過程。
We allow the elderly to keep in close touch with their families, who can 

participate in the care process at any time through real-time updates and 

emergency notifications.

*一切內容僅供參考
*All contents are for reference only

C.H.A.S.E.
Community Health Activity System Engine
社區健康活動系統

跌倒偵測感應器
Fall Detection Sensor

血糖機
Glucose Meter

血壓計
Blood Pressure Monitor

! !

久睡警報 晚間遊走 日間遊走 久坐警報
Oversleeping Alert Night Wandering Day Wandering Sedentary Alert

重點設備 Key Devices

通過我們的手機應用程式，以下設備可以實時監控長者的健康狀況，提供即時警報和數據分析
，幫助長者安全、健康地生活。
Through our mobile application, the following devices can monitor the health status of the elderly in real-time, provide instant alerts and 

data analysis, helping the elderly to live safely and healthily.
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